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Kai Tak West and Kai Tak East –  

Site Visit to Kai Tak West site, Kai Tak East site and Smart Site Management Hub  

by Construction Industry Council Master Class on Common Data Environment 

 

Members of the Construction Industry Council (CIC) Master Class on Common Data Environment (CDE) 

visited the Central Kowloon Route (CKR) Community Liaison Centre, the Kai Tak West site, the Kai Tak East 

site, and the Smart Site Management Hub on 17 November 2023.  

The CKR project team delivered a presentation on the application of CDE in the CKR Project. Subsequently, 

participants visited the sites at Kai Tak West and Kai Tak East, as well as the Smart Site Management Hub, 

to gain an understanding of how CKR creates a smart site by leveraging digital technology. 

 

啟德西、啟德東 ─ 建造業議會「大師級培訓課程：綜合數碼共用平台」 

參觀啟德西工地、啟德東工地及智慧工地管理平台 

 

由建造業議會舉辦「大師級培訓課程：綜合數碼共用平台」的學員於 2023 年 11 月 17 日參觀中九

龍幹線社區聯絡中心、啟德西工地、啟德東工地及智慧工地管理平台。 

工程團隊向⼀眾學員講解中九龍幹線工程中的綜合數碼共用平台應用情況，其後學員實地參觀啟

德西、啟德東工地及智慧工地管理平台，了解中九幹線如何利用數碼科技締造智慧工地。 
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